



Protokoll

Styrelsemöte datum 09-07-16
Plats Hos Rolf Gustafsson
Tid 18.00
Närvarande Vanessa Pihlström, Ove Backlund, Leif Bååth, Rolf Gustafsson, Torbjörn Lagergren och Gitte Schnoor

Styrelsemöte

1. Mötets öppnande och välkomnande.

Ordförande Vanessa Pihlström hälsade alla välkommen.

2. Val av protokollförare och justerare.

Protokollförare Gitte Schnoor, till justerare valdes Vanessa Pihlström.

3. Föregående mötesprotokoll

Föregående styrelsemötesprotokoll lästes upp av Torbjörn Lagergren och lades till handlingarna, efter styrelsen godkännande.

4. Vägen

Väggruppen hade samma dag haft ett förmöte. Sammanfattningsvis framkom det att de träffat en representant från SCA och att man är överens om de skador som uppkommit och återställande av dessa. En ersättning på storleksordningen kring 100 000 kr exklusive moms har diskuterats.

Vägens beskaffenhet har sedan 2007 och framåt dokumenterats med hjälp av video och bilder.

Omfattning av vägsträcka för reparationer diskuterades, utöver den utsatta delen vid avverkat område kan vår väg behöva ses över. Av ekonomiska skäl måste detta tas i olika prioriteringar/etapper, frågan utreds vidare.

Tre offerter skall inhämtas från Skanska, PEAB och NCC.

När det gäller skador som uppkommit på vägen vid t ex utkörning av virke, är det enligt REV markägaren som man skall föra en dialog med.

5. Avgift utebliven medverkan vägdag

För att komma åt någon form av "rättvisa" tänkande hade styrelse ute på remiss om vi kunde ta ut en skälig avgift när en medlem är förhindrat i att delta vid t ex en vägarbetsdag. Rolf Gustafsson hade fått i uppdrag att närmare utreda saken med REV, vi får ej ta ut en avgift för utebliven deltagande vid vägarbetsdag och dylikt.

Styrelsen bestämde att fundera vidare med andra föreningar hur de gör samt eventuellt motionera till kommande årsmöte om stadgeändring gällande avgift till föreningen vid förhinder när vi har vägarbetsdag och dylikt.



Protokoll

6. Driftsbidrag

För detta verksamhetsår 2009, kommer vi att erhålla statligt bidrag på ca 42 000 kr och kommunalt bidrag på ca 20 000 kr. Rolf Gustafsson skall inom kort skriva en ansökan för verksamhetsår 2010.

7. Ekonomi

Rolf Gustafsson berättade att den ekonomiska redovisningen från Midsommar ej har hunnit blir klar. Med anledning av detta bordläggs den ekonomiska redovisningen till nästa styrelsemöte. Rolf Gustafsson berättade att han avvakta med att låsa räntan.

8. Lekplatsen

Vanessa Pihlström redogjorde för mötet hon haft med PG Nordin på Timrå kommun. Av ekonomiska skäll kommer vi att handla hos Bauhaus eller K-Rauta. Det rekommenderas att vi skriver ett papper mellan markägaren som upplåter mark till föreningen att iordningställa en lekplats där vi tar på oss ansvar och reparationskostnader. Vi kommer troligast att ta hjälp av jurist när vi skall skriva papperna. Vid styrelsemötet diskuterades vikten av att alla som nyttjar lekplatsen plockar undan efter sig, för allas trivsel. I samband med restaurering av lekplats kommer en skylt att sättas upp angående detta.

9. Parkering Badviken

På förekommande anledning har det uppkommit funderingar på hur vi skall hantera att gäster till våra medlemmar parkerar på badstranden någon enstaka natt. Styrelsen anser att om man som medlem har nära och kära på besök ska ha möjlighet att upplåta parkering vid badviken. Det finns idag P-förbud. Ny skylt skall inhandlas och anvisning skall skrivas tydlig om var vi tillåter parkering i parkområdet vid badviken. Vanessa Pihlström kommer att skriva ihop något om detta.

10. Webbplatsen

Vanessa Pihlström berättade om idéerna till webbplatsen. Preliminär start är mitten/ slutet av september. Vi kommer att anslå om start för webbsidan i området. Framtagandet av webbsidan kommer att göras i två steg, se bilagan.

11. Övriga frågor

Anslagstavlorna, bör ses över främst den stora som finns vid korsningen när man kör in i vårt område. Den är möjlig och behöver fräschas till, vi bestämde att det får bli en arbetsuppgift till kommande vägarbetsdag.

Med anledning av dålig täckning på våra mobiler via bl a Telia, har Torbjörn Lagergren fått tips om att när minst tio personer i området gör en anmälan om brister och uttrycker sitt missnöje om mobila förbindelser, så kommer Telia att titta på saken. Vi kommer att förmedla detta till våra medlemmar på bl a webbsidan och under kommande höst se till att Telia blir varse vårt missnöje med mobila förbindelser.



Protokoll

12. Näste möte

Näste styrelsemöte är torsdagen den 13 augusti kl 18.00 hos Rolf Gustafsson.

13. Mötet avslutas

Ordförande tackade alla för visade intresse och avslutade mötet.

Vid pennan

Justerare

Sekreterare
Gitte Schnoor

Ordförande
Vanessa Pihlström